

5001 Beach Road #01-12 Golden Mile Complex Singapore 199588 Blk 809 French Road #02-42 Kitchener Complex Singapore 200809

2 Days 1 Night Bintan Family Bonding

TOUR CODE: TTBH2DFB-SG (Minimum 2A1C)			Validity: Now – 31 Dec 2018	
	2D1N		2D1N	
CHOICE OF HOTEL / RESORT	NATURE GETAWAY (Price For 2A1C)		FUN EXPERIENCE (Price For 2A1C)	
	SUN-THU	FRI-SAT	SUN-THU	FRI-SAT
4* ASTON TANJUNG PINANG HOTEL & CC – SUPERIOR ROOM	448	448	508	508
Peak Dates Surcharge – 22-23Aug, 23-25, 31Dec 18: \$\frac{\$\$30 / room / nights}			Chd with Bed: S\$123 /pax	
5* BINTAN LAGOON RESORT – DELUXE ROOM	488	558	558	628
Peak Dates Surcharge – 8, 17-18Aug, 23-25, 31Dec 18: \$\$150 / room / night [Min 2 Nights]			Chd with Bed: \$\$155 /pax	
5* NIRWANA RESORT HOTEL- NIRWANA ROOM	528	598	598	668
Peak Dates Surcharge – 8-9, 21-22Aug, 5-6Nov, 21-31Dec 18: \$\frac{\$125 / room / night [Min 2 Nights]}{\text{Chd with Bed: \$\frac{\$145 / pax}{\text{Pax}}}				
4* CASSIA BINTAN by Banyan Tree– 1BEDROOM APRT	568	618	638	688
Peak Dates Surcharge – 17-18Aug, 23- 25, 30-31Dec 18: \$\$80 / room / night [Min 2 Nights]			Chd with Bed: S\$105 /pax	
4* HOLIDAY VILLA PANTAI INDAH – 1BEDROOM POOL VILLA	638	708	708	778
Peak Dates Surcharge – 18-19Aug, 1-7Oct, 21-31Dec 18: \$\$130 / room / night [Min 2 Nights]			Chd with Bed: \$\$135 /pax	
Ferry Schedule for stay at Aston Hotel Taniung Dinang			Duration: 105min	

Ferry Schedule for stay at Aston Hotel Tanjung Pinang:		Duration: 105min	
SIN-TPI (SG Time): TPI-SIN (Bintan Time):	0840 (Daily) 1020 (Sat,Sun,PH) 1400 1700 (Daily)		
Ferry Schedule for others resort		Duration: 55min	
SIN-BBT (SG Time): BBT-SIN (Bintan Time):	0910 1110 1400 1700 2000 (Mon-Thu) 0810 0910* 1110 1210* 1400 1700 2000 (Fri-Sun, Public Holidays) **schedule on Sat 0835 1135 1435 1735 2015 (Mon-Thu) 0835 0935* 1135 1435 1535 1735 2015 (Fri-Sun, Public Holidays) **schedule on Sat		

2D1N Package Inclusive of:

- 02 ways ferry ticket with seaport taxes (Tanah Merah Ferry Terminal Bintan Tanah Merah Ferry Terminal)
- ✓ 01 night stay at choice of Hotel/Resort with daily breakfast (2 Adult + 1 Child No Bed)
- ✓ Complimentary land transfer on seat in coach basis basis (Pier Hotel/Resort Pier)

2D1N Nature Getaway – Private basis

- ✓ 1 day Bintan excursion with admission + driver cum guide service (visit to Safari Lagoi, Plaza Lagoi, Mini Desert & Blue Lake)
- ✓ 1 Signature Seafood Lunch at local kelong

2D1N Fun Experience – Private basis

- 1day Bintan excursion with entrance + driver cum guide service (visit to Treasure Bay with combo entrance, Plaza Lagoi)
- ✓ Treasure Bay combo include: Unlimited rides at Slip & Slide + 2unit Mini Electric ATV + 2unit 60mins Paddle Boat + 2unit 60min Crystal Lagoon Double Kayak + Unlimited play time at Pirates Adventure Indoor playground
- √ 1 x Seafood Lunch at local restaurant

Terms & Conditions:

- ♦ All price herein is subject to change without prior notice, arising from currency fluctuation, local taxes, etc
- Minimum 2A1C, All booking subject to availability upon booking
- Above price EXCLUDE personal Insurance, room service, optional tour, porterage fee, VISA fee if applicable, expenses of purely personal nature
- ♦ Compulsory Gala Dinner on 31Dec2018: To Be Advise
- Surcharge will be applied if any amendment/cancellation after booking confirmation. Full amount will be levied if 'NO SHOW'
- ♦ All rooms allow maximum of 3 Adults or 2 Adults & 2 Children aged below 12 years to stay in the same room utilizing existing bedding. (Child Policy: Max 1 with bed + 1 without bed allowed in a room)
- ♦ Infant below 3 Years old is FOC from Tour Fare, but is subject to chargeable for Ferry Ticket.



5001 Beach Road #01-12 Golden Mile Complex Singapore 199588 Blk 809 French Road #02-42 Kitchener Complex Singapore 200809

2 Days 1 Night Bintan Family Bonding

ITINERARY 行程

DAY 01 (Indonesia Time) 第一天 (印尼时间)

Arrive Bintan Ferry terminal, meet & greets with local representative & start your journey 抵达民丹岛,与当地司机兼导游会面开启您与亲子的民丹旅程

ITINERARY FOR 2D1N Nature Getaway 2 天 1 晚大手拉小手自然探索行程

Visit to Mini Desert & Blue Lake. A place that originally was a pile of sands that is transformed into a mysterious picturesque sand dunes. (Duration: 45-60min)

Enjoy your Signature Seafood Lunch at local kelong.

Visit to **Safari Lagoi & Eco Farm**. At here, chance to meet rescued endangered animals and bird species up close. The safari houses sun bears, elephants, Komodo dragons, crocodiles, orangutan and more. In the farm, u can see a wide variety of tropical crops like rice, peanuts, corn, papayas, bananas and dragon fruits. And short pathway lined with lavenders with a sea of purples. The farm owner prepare for all visitor a set of Rojak - Asia fruit's salad & Ginger tea as welcome gift *(Duration: 45-60min)* After tour, transfer back to resort / hotel for rest

到奇妙的【**黄金沙丘和蓝湖**】打卡拍照 - 这人为遗留下加上大自然的磨合所呈现的奇景。早期,开采矿石掀起一股热潮,也给人们带来丰厚的收入。但因为开采被禁令,只留无法处理的沙堆。而这些沙堆经过了日晒雨淋,形成了如今的沙丘蓝湖奇景。(**逗留时间:45-60 分钟)**。在本地奎龙餐厅**享用特色海鲜午餐**

到访【六月生态农场】。大伙在这里有机会和面临濒临绝种的生物见面,这些动物都是被园主领养的,它们都有不为人知的故事。。。蜜熊、亚洲象、科莫多龙、鳄鱼、人猿等。此外,园里也种了各种各样的热带植物果菜,如龙珠果、香蕉、木瓜、玉蜀黍、稻米、豆类等。您还可见到围着两旁的薰衣草,有如迷你型的紫花海。。。*园主也贴心地为每位客人准备了亚洲水果沙拉一惹加及自制姜茶。*

行程结束后,前往酒店休息

ITINERARY FOR 2D1N FUN EXPERIENCE 2 天1晚欢乐水陆体验行程

Visit to **Plaza Lagoi** which can buy some souvenir, such as local product food, batik & craft item etc Enjoy your **Seafood Lunch** at local restaurant.

Have fun time at Treasure Bay Crystal Lagoon - Largest sea water swimming pool in South East Asia

Activities include: -Unlimited rides at Slip & Slide + 2-unit Mini Electric ATV + 2-unit 60mins Paddle Boat + 2-unit 60min Crystal Lagoon Double Kayak + Unlimited play time at Pirates Adventure Indoor playground (Duration: 3-4min)

After tour, transfer back to hotel for rest

到【**六月湾商场**】逛逛,可以在这里买一些手信给朋友,如纪念品、印尼零嘴、染料服或手工艺品等。

在本地餐厅**享用海鲜午餐**敞开心房,畅游**在东南亚最大的海水泳池-【宝湾水晶湖】消磨您悠闲地下午(逗留时间:3-4小时)本店也为您安排了入门套票,让您玩得尽兴:2趟迷你四驱电车、2趟划小船、2趟双人木筏、无限次高空滑梯、无限时间在室内海岛冒险乐园玩乐。 行程结束后,前往酒店休息。**

DAY2 第二天

Breakfast in resort / hotel. Free programme till transfer to ferry terminal.

享用酒店早餐。自由活动至送往码头办理登船手续

Terms & Conditions:

- ♦ All price herein is subject to change without prior notice, arising from currency fluctuation, local taxes, etc
- Minimum 2A1C, All booking subject to availability upon booking
- ♦ Above price EXCLUDE personal Insurance, room service, optional tour, porterage fee, VISA fee if applicable, expenses of purely personal nature
- ♦ Compulsory Gala Dinner on 31Dec2018: To Be Advise
- ♦ Surcharge will be applied if any amendment/cancellation after booking confirmation. Full amount will be levied if 'NO SHOW'
- ♦ All rooms allow maximum of 3 Adults or 2 Adults & 2 Children aged below 12 years to stay in the same room utilizing existing bedding. (Child Policy: Max 1 with bed + 1 without bed allowed in a room)
- ♦ Infant below 3 Years old is FOC from Tour Fare, but is subject to chargeable for Ferry Ticket.